
NOTULEN MR VERGADERING 

Datum/tijd: Dinsdag 19 november 2024, 19:30-21:00u 

Locatie: Delteyk 

Aanwezig: Jetty Mulder (Pg), Stéphanie Pirlot (voorzitter; Og), Marijke van der Zalm 

(Og), Jeroen Versluijs (directie Delteyk) 

Afwezig: Justin Vos (Pg) 

Verzending verslag: MR, directie, website, GMR (Jack van Galen) 

 

 Inbreng door: MR  Omschrijving 

  Pg Og  

1 Stéphanie - - Opening (19:30u) 

• Notulen MR vergadering 04-09-2024 (bijgesloten) 
Geen opmerkingen. De notulen worden vastgesteld. 
 

• Notulen GMR vergadering 13-06-2024 (bijgesloten) 
Al besproken op 2 juli.  
 

• Verslag GMR vergadering 10-09-2024 (bijgesloten) 
- Nieuwe werkwijze: Kort na elke GMR vergadering ontvangen 

alle MR’en van Fectio een kort verslag i.p.v. notulen.  
- De Fectio academie krijgt een nieuwe vorm. Er loopt 

momenteel een onderzoek naar het huidige 
professionaliseringsbeleid. Dit onderzoek wordt in januari 
afgerond. 

 

2 Jeroen - - Mededelingen vanuit de directie (19:40u) 

• Zijn er bijzonderheden uit veiligheidsmeting BB? 
In november is de veiligheidsmeting afgenomen in groep 5 t/m 8 
(Kanvas). Zowel leerlingen als leerkrachten hebben de vragenlijst 
ingevuld. De kanjercoördinator  heeft hier een analyse van gemaakt. 
Het algemene beeld is positief; alle groepen scoren in het groen. Daar 
waar op individueel niveau aandachtspunten zijn gaat de leraar in 
gesprek. Jetty volgt als coördinator deze vervolgstappen.  
 

• Op 1 april 2025 wordt er een ouderavond georganiseerd 
over de Kanjertraining. 

• Op dit moment zijn er 60 kleuters, we groeien door tot 68 
kleuters. Vanaf januari zullen de groep 2 kinderen 5 
ochtenden apart les krijgen. 4 ochtenden door Astrid, 1 
ochtend door Eva. Ouders worden hierover op korte termijn 
geïnformeerd middels een brief.  

• Een leerkracht is gedeeltelijk uitgevallen. Het wordt door de 
collega’s opgelost.  

• Er wordt intensiever samengewerkt met Partou en Kind&Co 
om elkaar te versterken en te ondersteunen waar mogelijk. 

• De OV en AC zijn inmiddels samengegaan onder de OV.   
 

3 Stéphanie - - Mededelingen vanuit de MR/GMR (19:50u) 

• Inkomende mail (geen) 

• Traktatiebeleid: Is het nodig om het traktatiebeleid onder de 
loep te nemen? Er zijn geen klachten van ouders 
binnengekomen. Wel een ouder die n.a.v. het nieuwe 
feestbeleid op een school in Houten heeft geopperd om het 



traktatiebeleid bij de MR te agenderen. Niet met de wens om 
trakteren volledig af te schaffen, maar wel duidelijkere 
richtlijnen omtrent grootte van traktaties en bijvoorbeeld geen 
cadeautjes erbij. 
 
Afgesproken is om dit punt later in het schooljaar nogmaals te 
agenderen. Er is recent een wijziging geweest t.a.v. de pauzehap 
(nl. geen koek meer op woensdag en vrijdag). Verandering kost 
tijd. Dus eerst dit goed laten landen. Eind van het jaar opnieuw 
agenderen. 

 

• Schermbeleid: Hoe zit het met de verhouding schermtijd en het 
werken in schriften? Het signaal is dat vooral de schermtijd in 
groep 4 behoorlijk is. Er wordt toegelicht dat er ook in groep 4 
een combinatie is van werken op de Chromeboek en het 
werken in schriften. Mogelijk lijkt het veel, door de overgang 
van groep 3 (waar minder op de Chromeboek wordt gedaan) 
naar groep 4. Het punt zal in de bouwvergadering besproken 
worden.  

  
 

4 Jeroen  A Begroting 2025 (20:10u) (mondeling) 
JVe licht toe dat alle klassen behouden kunnen worden. Tegelijkertijd 
zijn de financiën van Fectio niet meer zo ruim als voor coronatijd en 
mag er niet meer worden ingeteerd op de reserves. Dit betekent dat 
er goed gekeken moet worden wat dit betekent voor de uren van de 
ambulante ondersteuning. JVe heeft gesprekken met de gemeente 
Bunnik over de preventieve werking van de kindercoach op school. 
Kunnen er vanuit de gemeente zorggelden naar de school, omdat 
duurdere zorg hiermee wordt voorkomen? Dit wordt besproken bij de 
lokale educatieve agenda.  
 
 

5 Jeroen  A Schoolondersteuningsprofiel (20:20u) (bijgesloten) 
Geen wijzigingen t.o.v. afgelopen jaar. Gelezen, geen advies over.  

6 Jeroen - - Evaluatie doelen schoolplan (20:25u) (bijgesloten) 
De evaluaties zijn doorgesproken. Hiervoor was dit jaar een nieuw 
format. JVe heeft deze ingevuld. JVe vraagt de MR toestemming om 
terug te gaan naar de voormalige wijze van verslaglegging. Zo kan de 
verantwoordelijkheid belegd worden binnen het team, waardoor het 
ook beter wordt gedragen. Dit is in lijn met verzoek van Pg om de 
verantwoordelijkheid weer bij het team te leggen. MR is dan ook 
akkoord. 

7 Stéphanie - - Data MR vergaderingen 2024-2025 prikken (20:45u) 
28-1-2025 
11-3-2025 
13-5-2025 
8-7-2025 

8 Stéphanie - - Onderwerpen volgende vergadering en rondvraag (20:55u) 
Niks voor de rondvraag. 

 


